

Date: 03 September 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

Subject: Clarification Regarding Recent Media Reports.

Taaleem Holdings PJSC ("Taaleem" or the "Company") refers to the recent media report published by EnterpriseAM on 2 September 2026 concerning potential funding options being considered in support of the Company's growth and expansion strategy.

In response to the request received from the **Dubai Financial Market ("DFM")**, the Company would like to clarify that Taaleem, as part of its ongoing strategic and capital planning, regularly evaluates various funding alternatives that may be available to support its growth plans.

The Company confirms that the funding alternatives referenced in the media report remain under discussion and evaluation only, as part of a normal process, and no decision has been taken or transaction approved in relation to any potential equity offering or secondary share sale at this stage.

Should the Company reach a definitive decision in relation to any material transaction, Taaleem will make the appropriate disclosure to the market in accordance with applicable regulatory and disclosure requirements.

Taaleem remains committed to maintaining transparency with its shareholders and the market and to complying with its continuing disclosure obligations.

Best Regards,

For Taaleem Holdings PJSC



Alan Williamson
Chief Executive Officer

Cc.: Securities and Commodities Authority



التاريخ: ٣ سبتمبر ٢٠٢٦

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

ص. ب ٩٧٠٠ دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إيضاح بشأن تقرير إعلامي حديث

تشير شركة تعليم القابضة ش.م.ع ("تعليم" أو "الشركة") إلى التقرير الإعلامي الذي نشرته EnterpriseAM بتاريخ ٢ سبتمبر ٢٠٢٦ بشأن خيارات التمويل المحتملة التي يتم النظر فيها لدعم استراتيجية الشركة للنمو والتوسع.

واستجابة للطلب الوارد من سوق دبي المالي ("السوق")، تود الشركة أن توضح أن تعليم، وفي إطار التخطيط الاستراتيجي والمالي المستمر، تقوم بصورة اعتيادية بدراسة وتقييم مختلف بدائل التمويل التي قد تكون متاحة لدعم خطط نموها.

وتؤكد الشركة أن بدائل التمويل المشار إليها في التقرير الإعلامي لا تزال قيد المناقشة والتقييم فقط، وذلك في إطار الإجراءات الاعتيادية للشركة، ولم يتم حتى تاريخه اتخاذ أي قرار أو اعتماد أي معاملة فيما يتعلق بأي طرح محتمل للأسهم أو بيع ثانوي للأسهم.

وفي حال توصلت الشركة إلى قرار نهائي بشأن أي معاملة جوهرية، فستقوم تعليم بالإفصاح المناسب للسوق وفقاً للمتطلبات التنظيمية ومتطلبات الإفصاح المعمول بها.

وتؤكد تعليم التزامها المستمر بالشفافية مع مساهميها والسوق، وبالامتثال لكافة التزامات الإفصاح المستمرة المطبقة عليها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

عن تعليم القابضة ش.م.ع.

الان ويليامسون
الرئيس التنفيذي

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع